
 Zápis ze zasedání školské rady Gymnázia Jana Keplera v Praze 6 9. 11. 2017 

 

Přítomni: 

j.h. Jiří Růžička – ředitel 

E. Kaslová – ekonom školy 

 

Členové školské rady: 

Zástupce rodičů: Michaela Schierová 

Zástupce studentů: Tereza-Marie Hájková 

Zástupci pedagogů: Ludmila Knappová, František Kučera 

Zástupci zřizovatele: Eliška Kaplicky 

 

Omluven: Jan Zahradil, zástupce zřizovatele 

 

Program: 

1) Předsedkyně ŠR přivítala všechny přítomné. 

 

2) Ředitel představil Výroční zprávu GJK za školní rok 2015/2016. Podrobněji se mínil o  

následujících  tématech: 

• škole se v posledním roce podařilo dokončit tři významné investiční akce: 

  - rekonstrukce malé tělocvičny 

 -  nová posluchárna chemie  

 -  dokončení obměny šatních skříněk  

• stále se prohlubuje péče o nadané studenty  

-  dělení skupin na jazyky a matematiku 

- široká paleta volitelných předmětů vedených učiteli i odbornými externisty 

- zahraniční stáže a stipendia 

- korespondenční studium - CTY  a další 

- úspěchy v soutěžích všech druhů (první v Praze v programu Excelence) 

• Rozsáhlá mimoškolní činnost patří k vlajkovým lodím GJK 

- Diskusní fórum Keplerep, Symposion- třídenní vzdělávací a kulturní „festival“, 

Winchester Symposium 

• Možnost nahrazení maturitní zkoušky z cizího jazyka certifikátem využilo již skoro 

75% studentů, 16 z nich dosáhlo nejvyšší úrovně C2 

 

   Rada Výroční zprávu jednomyslně schválila 

 

3) Na výzvu odboru školství MHMP se Rada vyslovila i k možnosti setrvání současného 

ředitele pana Jiřího Růžičky ve funkci i po skončení jeho funkčního období bez výběrového 

řízení: 

Rada jednomyslně a rozhodně doporučuje setrvání současného ředitele pro další 

funkční období 

 

 

 

 

 

 Ludmila Knappová 

       Předseda Školské rady GJK 

 

 

V Praze, 22.11. 2017 


